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Seniorbofællesskabet Hjorteparken 
Fællesmøde nr. 15 

 
 
 
 
Dato: 01. december 2022  Sted: Fælleshuset  Kl. 19:00 
 
Referent: Merete 

 
REFERAT 

 
1. Fællessang, vi synger en sang fra højskolesangbogen. 

Der blev sunget ”Der er noget i luften ”.  
 

2. Valg af dirigent: Jette 
 

3. Valg af referent: Merete 
 

4. Godkendelse af dagsorden: Dagsordenen blev godkendt 
 

5. Berigtigelse vedr. godkendelser af referater på fællesmøde den 2.11.2022. 
1. Godkendelse af referat fra Regnskabsmødet den 13.6.2022 var ved en fejl blevet 

døbt ”Regnskabsmøde nr. 14 fra den 13.6.2022”. Dette er ikke korrekt, da vi ikke 
tidligere har nummereret regnskabsmøderne (som er et afdelingsmøde) med 
noget nummer.  
En godkendelse af berigtigelsen består derfor alene i at ændre godkendelsen af 
referatet til ”Regnskabsmødet fra den 13.6.2022”. Referatet står under 
Afdelingsmøder på hjemmesiden: Punktet blev godkendt med en enkelt 
kommentar fra Lars S. at der skulle stå Afdelingsmøde foran Regnskabsmøde. 

2. Godkendelse af referat fra Budgetmøde nr. 15 fra den 13.6.2022 var ved en fejl 
blevet døbt ”Budgetmøde nr. 15 fra den 29.8.2022”. Dette er ikke korrekt, da vi 
ikke tidligere har nummereret budgetmøderne (som er et afdelingsmøde) med 
noget nummer.  
En godkendelse af berigtigelsen består derfor alene i at ændre godkendelsen af 
referatets navn ” Budgetmøde fra den 29.8.2022. Referatet står under 
Afdelingsmøder på hjemmesiden: Punktet blev godkendt med en enkelt 
kommentar fra Lars S. at der skulle stå Afdelingsmøde foran Budgetmøde.   
  

6. Sidste nyt fra bestyrelsen 
1. Status vedr. udskiftning af hækplanter: Bjarne orienterede, at næsten alle 

hækplanter er plantet, dog er der sat for mange planter (for tæt) i første omgang, 
derfor er der bestilt yderligere hækplanter for at dække det sidste behov. 
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2. Status vedr. fjernaflæsning (Brunata): Bjarne orienterede, at der er to husstande 
der endnu ikke er koblet op på fjernaflæsningen. Der blev gjort opmærksom på, at 
den tilsendte kode fra Brunata udløber den 3. december. Vi kan nu sammenligne det 
totalt målte forbrug på onlinesystemet (for de forskellige kategorier) og 
sammenligne med det viste tal i målerskabet.  

3. Status vedr. udbedring af emhætter og øvrige mangler-Skjøde: Bjarne orienterede, 
at Skjøde for en uge siden havde sendt en tidsplan for håndværkerne, der vil komme 
i perioden uge 1 til 4 i det nye år. Bjarne har efterfølgende bedt Skjøde om en mere 
detaljeret plan, der skal sendes til alle husstande, om hvornår de kan forvente at 
håndværkerne kommer til de enkelte huse.  

4. Status på arbejdet med boligregistreringer vedr. råderet: Bjarne orienterede at 
boligregistreringerne for alle boliger nu er foretaget. Der mangler få supplerende 
bilag, som vi håber at kunne få hos HTH. Herefter vil bestyrelsen tilrette 
rådighedskataloget. Bestyrelsen tager kopier af de dokumenter, som vi har brug for 
til at kunne samle en mere korrekt information for hver enkelte bolig, til den dag de 
skal overtages af nye lejere eller der er behov for udskiftning eller lignende i boligen.  
Materialet skal også anvendes til at vurdere om der er behov for at lave forslag til 
ændringer i Råderetsreglerne som i så fald skal besluttes på et kommende 
fællesmøde.   

5. Status vedr. salg af brænde: For nuværende er der solgt brænde for 17.700kr.  
 

 
7. Sager til behandling:  

1. Forslag om oprettelse af Hjorteparkens ønskeliste:  
Efter en indledende introduktion og kort dialog på fællesmødet var der enighed om 
at det var en god ide at oprette en ønskeliste for Hjorteparkens beboere. På den 
baggrund blev forsamlingen opfordret til at komme med forslag til ønsker til listen 
som kunne tages op til nærmere drøftelse og prioritering ved et senere møde. 
Følgende emner blev skrevet på ønskelisten på mødet: 

1. Forhøjelse af vandbrønd på fællesarealet (Udeudvalget/Bjarne Ø) - 
(kommentar fra Per J. man kan ikke bare sætte en brøndring op – frost. – Erik L. foreslog 
et alternativ.)  

2. Navnetræk på den store sten ved indkørslen (Søren) 
3. Cykelskur i den østlige ende (Kjeld) 
4. Lakering af gulve (Jonna N) 
5. Orangeri (Kjeld) 
6. Værdiproces (Ole) 
7. Tørregård (Annette) 
8. Skilt med oversigt (Kirsten) 
9. Husnumre ud mod den asfalterede vej (Ilse) 
10. Skur til Fælleshusmøbler (Merete) 

 
8. Pause: 15 min. 

 
9. Nyt fra udvalg og grupper, herunder. 

1. Udeudvalg: Intet 
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2. Fælleshusudvalget. -Merete orienterede at den private rengøring vil begynde i 
januar måned og at alle vil høre nærmere så snart Willums hjemmeservice, har 
meldt tilbage hvilken ugedag/dato rengøringen vil påbegynde.  
-Der er ny Galleriudstilling i december/januar måned med Suzanne Gravesen og der 
vil blive afholdt fernisering tirsdag den 6. december kl. 14:00. 

3. Visitationsudvalget: Kirsten orienterede at der vil blive sendt julehilsen ud til alle der 
står på interesselisten.  

4. Bygningsgruppen: Søren og Frank Informerede om at Danfoss havde været på besøg 
i bygningsgruppen, de havde anbefalet at Danfoss-termostat panelet bør have 
udskiftet batterier hvert 2-3 år alt efter hvilken model det er. Bygningsgruppen har 
vedtaget, at batterierne bliver udskiftet samtidig med aflæsning af termostaterne i 
december måned. Danfoss fremhævede at man må ikke banke på termostaten, der 
skal blot lægges en finger/hånd på termostaten. (En ny termostat koster 1000kr.) 
Udskiftning af batterier bliver lagt på årshjulet, så hvert 3. år skiftes der batterier. 
Per og Erik bliver uddannet i at tilslutte nye termostater, så vi fremover kan spare 
denne udgift. – Der var ligeledes nogle lamper der var gået ud ved en af 
affaldsstationerne, Jørgen genoplader batterierne til stationerne i weekenden. Søren 
informerede at 3 gadelamper er gået ud. Kaj Larsen EL er blevet kontaktet han har 
tidligere set på vores EL i Hjorteparken.   

5. Fest og Kultur: Intet. 
6. Kældergruppen: Erik takkede for værktøj fra Kirsten og Ole. 
7. Flaglauget: Per har vasket flagstangen og taget nyt flag i brug. 
8. Cafegruppen: Intet 
9. Læseklubben: Holder juleafslutning med æbleskiver. 
10. Gavekassen: Birgitte informerede at alle penge er kommet ind. 
11. Webmaster: Intet 
12. Sportsgruppen: Frank arrangerer VM fodbold i fælleshuset og Hanne efterspørger 

mere bordtennis i fælleshuset.  
13. 3B for mænd: Lars V. Status på julefrokosten. 41 tilmeldte (i skrivende stund blevet 

til 46 tilmeldte). Jørgen bad om at de der købte ind huskede at komme med en 
regning med navn på.  

14. Renovation: Intet 
15. Drivhuslauget: Holder ferie. 
16. KREA: Anni informerede om vi har KREA hver torsdag og at alle var velkomne også 

uden strikketøj.  
17. Gymnastikgruppen: Jette informerede om at der var Helle Gotved gymnastik hver 

mandag og torsdag. Herefter blev der vist en film fra Helle Gotved Instituttet med 
Anne Sofie Helger som underholder. Superfornøjeligt.  

10. Kommende møder: 
1. Næste fællesmøde nr.16 er den 16. januar 2023. 
2. Udmelding om nye mødedatoer i 2023:  Kommer efter næste bestyrelsesmøde. 

 
11. Eventuelt: Intet 

 
 


